

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN PHOSPHATE MINES Date: 20-06-2021 10:07:04 AM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مناجم الفوسفات الاردنية التاريخ: 20-06-2021 10:07:04 AM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>JORDAN PHOSPHATE MINES announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلم شركة مناجم الفوسفات الاردنية عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:</p>
<p><b>Material Event</b></p>	<p><b>الحدث الجوهري</b></p>
<p>Date of event: 20-06-2021</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهري: 20-06-2021</p>
<p>Major transactions concluded by the Company and cancelations thereof, and the Board of Directors' evaluation of the anticipated impact of such transactions on the Company's profitability and its financial position</p>	<p>الصفقات الكبيرة التي تعقدها الشركة وإلغاء مثل هذه الصفقات، وتقييم مجلس الإدارة للأثر المتوقع لها على ربحية الشركة و مركزها المالي</p>
<p>Jordanian Fertilizer producer JPMC has reached an agreement with a buyer to supply 400000 ton of DAP to the USA The deal will run from July 2021 to February 2022, and this will affect on the gross profit for the company</p>	<p>قامت شركة مناجم الفوسفات الاردنية المساهمة العامة المحدودة بتوقيع اتفاقية طويلة الاجل لتوريد 400 الف طن داب الى امريكا الشمالية والجنوبية بالاسعار العالمية حيث ستبدا سلاسل التوريد من شهر تموز 2021 حتى شهر شباط 2022 واثره المالي زيادة ارباح الشركة .</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: سناء قراعين</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: سناء قراعين</p>